
Aan: college B&W gemeente Heiloo

Van: Arjen Vroegop, raadslid VVD

Dd:  25 september 2021

Re: schriftelijke vragen stroomnetwerk Liander op slot (ogv artikel 53 RvO )

Geacht college, 

Het Noordhollands Dagblad van 16 september opent met een alarmerende kop: “Liander 
gooit stroomnetwerk op slot voor nieuwe grootverbruikers in half Noord-Holland”. 
(https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20210915_6413122) 

Essentie van het artikel is dat de capaciteit van het elektriciteitsnetwerk in Noord-Holland 
Noord volledig wordt benut. Gevolg: er is geen ruimte meer voor nieuwe aansluitingen van 
grote verbruikers. Daarom gaat per direct de zaak in ieder geval voor vier jaar op slot. 

De VVD realiseert zich de ernst van deze zaak. Daarom zijn op 16 september 2021 door 
Provinciale Staten en nadien door de VVD fractie te Alkmaar vragen ingediend bij 
respectievelijk de Gedeputeerde Staten en het College van Alkmaar. 

Behalve meer investeren in infrastructuur zijn er ook allerlei initiatieven om de bestaande 
infrastructuur efficiënter te benutten. Er zit namelijk onder andere een verschil tussen de 
juridische belasting van het netwerk en de daadwekelijke belasting van het netwerk. Daar 
wordt nu geen onderscheid in gemaakt. Ook zijn er mogelijkheden om in opslag van 
elektriciteit te investeren zodat leveringszekerheid toeneemt en er ruimte op het net 
ontstaat, zonder dat er extra aanleg van extra netwerk nodig is. Hiermee zou een snelle 
oplossing van de problemen tot de mogelijkheden behoren. Hier is tussen de sector en 
netbeheerders een convenant gesloten, die nu wordt uitgewerkt in maatregelen.

VVD Heiloo heeft de volgende vragen: 

1. Kan het college inzicht geven of bovengenoemde situatie leidt tot aansluitproblemen 
voor bedrijven op de industrieterreinen in Heiloo, waaronder Boekelermeer?

2. Heeft de situatie met Liander gevolgen voort het woningbouwprogramma in de 
Zandzoom dat weliswaar nu stil ligt, maar over 1-2 jaar weer opgestart kan worden?

3. In het Noordhollands Dagblad van 17 september laat directeur Thijs Pennink van 
Ontwikkelingsbedrijf Noord-Holland Noord weten dat er nu al bedrijven afhaken 
vanwege de capaciteitsproblemen. Kan het college aangeven of dit bedrijven waren 
die zich in Heiloo wilden vestigen en zo ja, hoeveel werkgelegenheid er mogelijk mee 
gemoeid was? 

4. Kunt u aangeven wat op de korte, middellange en lange termijn de gevolgen zijn van 
dit besluit voor het vestigingsklimaat op de bedrijventerreinen danwel de 
woningbouwprogramma’s in Heiloo?

5. Kunt u aangeven in hoeverre de implementatie van de RES een rol speelt bij het op 
slot gooien van het net? Bestaat de mogelijkheid dat door de opwekking van zonne- 

https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20210915_6413122


en windenergie bepaalde bedrijven zich niet meer kunnen vestigen op voornoemde 
bedrijventerreinen?

6. Welke actie gaat het College van Heiloo op korte termijn nemen om het slot, dat nu 
op het elektriciteitsnetwerk zit, eraf te halen?

7. Is het college bereid met Liander zo snel mogelijk het gesprek aan te gaan met als 
inzet het zo snel mogelijk door Liander in kaart brengen van het verschil tussen 
juridische belasting van het netwerk en de daadwerkelijke belasting van het 
netwerk? En in het gesprek mee te nemen op welke termijn er impact verwacht kan 
worden vanuit de maatregelen vanuit convenanten en andere regulatoire 
ontwikkelingen?

8. Is het college voornemens aan de slag te gaan met batterijopslag en innovatief 
beheer zodat het elektriciteitsnetwerk beter benut kan worden? En daarbij Heiloo 
zowel bedrijventerrein als woningbouwgebieden actief te melden als proeflocatie?

Dank voor de antwoorden.

Mvrgr,

Arjen Vroegop

Raadslid 

VVD Heiloo


